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Lillestrøm Arbeiderparti - Årsberetning 2018 

 

 

Lillestrøm Arbeiderparti 
Årsberetning for 2018 

 

1. Innledning 

1.1. Sammenslåing og navneendring 

Som en konsekvens av sammenslåing av Fet, Skedsmo og Sørum kommuner, 
forberedte de tre kommunepartiene en sammenslåing. Fet og Sørum Arbeiderparti 
hadde ekstraordinære årsmøter 12. april 2018 og vedtok sammenslåing med 
Skedsmo Arbeiderparti. Deretter var det årsmøte i Skedsmo Arbeiderparti. Årsmøtet 
vedtok sammenslåingen og navnet ble samtidig endret til Lillestrøm Arbeiderparti.  

 

1.2. Beretning for Skedsmo Arbeiderparti 

fram til sammenslåing og navneendring  

12. april 2018 
1.2.1. Årsmøte 

Årsmøtet ble holdt 8. februar 2018. På Saklista sto Sammenslåing av Fet, Skedsmo 
og Sørum Arbeiderparti, forslag, beretning, regnskap, budsjett og valg. 
 
Det var 15 forslag til behandling: 

- Et tryggere samfunn – oversendt kommunestyregruppa 

- Reformer i Barnevernet til barnets beste – endret litt og oversendt Årsmøtet i 

Akershus Arbeiderparti 

- «Si fra» på alle skoler – oversendt Årsmøtet i Akershus 

- Forsvinninger fra norske mottak – endret noe og oversendt Årsmøtet i Akershus 

Arbeiderparti 

- Fremmedfiendtlighet – oversendt Årsmøtet i Akershus Arbeiderparti 

- Trafikkutfordringer på Skedsmokorset – oversendt Arbeiderpartiets 

kommunestyregruppe 

- Utbygging av Husebylåven til kulturformål – Avvist 

- Oppfølging av Skjettensatsingen – oversendt Skjetten Arbeiderlag 

- Ny politihøgskole til Lillestrøm – oversendt Årsmøtet i Akershus Arbeiderparti 

- Partiskatt – Ordningen med partiskatt på kommunale godtgjørelser for Skedsmo AP’s 

medlemmer aviklet f.o.m. 1. april 2018.  

- Gratis kollektivreiser med busstransport for alle over 80 år – falt 

- Bygging av kompetansesentre på sentrale steder slik at de enslige og øvrige borgere 

kan komme til et trygt og kvalifisert miljø med høy faglig kompetanse innen omsorg – 

oversendt styret. 
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Med få unntak innstilte valgkomiteen på at valgene fra årsmøtet 2017 prolongeres 
fram til sammenslåingsmøte 12. april 2018. Det ble bare gjort endringer der de 
tillitsvalgte selv har ytret ønske om det. 

 
Styret: 

- Leder:  Jørgen Vik 

- Politisk nestleder: Vilde Ørnung 

- Organisatorisk Nestleder: Kjell O. Rud 

- Sekretær: Kirsti Nossum 

- Kasserer: Perica Maksimovic 

- Studieleder: Kristin Jesnes 

- Kvinnekontakt: Julie Størksen Hagesæter 

- Styremedlem (info): Magnus Mühlbradt 

- Styremedlem (Faglig-politisk): Anne-Britt Weum (opp fra varaplass) 

- AUFs representant i styret: Emil J Stenhaug 

- Varamedlemmer:  Kaveh Abdali, Hoda Imad, Aage Jacobsen 

   Kjersti Weimoth Sørensen (tidligere faglig-politisk kontakt) 

   Per Nygren 

- Valgkampleder: Ulf Bakke 

Revisorer: Jens Petter Hagen og Anne Marie Lervik 
Desisjonskomite: Karin Johannessen, Øyvind Skaarer, Runhild Aae Klausen. Vara: 
Hege Mosserud 
Lovkomite: Kjell Rud og Monica Nymoen 
Innstillingsråd for æresmedlemmer: Leder: Turid Sørum, Medlemmer: Aage 
Jacobsen, Eva Wilberg og Knut Sørheim 
Studieutvalg: Kristin Jesnes + Studietillitsvalgte i arbeiderlagene 
Representanter til årsmøtet i Folkets Hus, Lillestrøm: Representanter: Aage 
Jacobsen og Karin Johannessen 
Delegater til årsmøtet i Akershus Arbeiderparti: 
Faste: Jørgen Vik, Vilde Marie Ørnung, Kjell Rud, Kirsti Nossum, Ole Jacob Flæten, 
Kristin Jesnes, Perica Maksimovic, Nina Fjeldheim Hoelsæter, Kaveh Abdali, Julie 
Størksen Hagesæter, Magnus Mühlbradt, Bente Skulstad, Ulf Bakke, Monica 
Nymoen, Emil J. Stenhaug, Karin Johannessen.  
Vara:  Anne-Britt Weum,  Øyvind Skaarer, Martine Rud, Snorre Grimsby, Line 
Dammyr, Aage Jacobsen, Kjersti Weimoth Sørensen, Kjell Arne Hagen, Anne Marie 
Lervik, Bjørnar Sølvik-Jensen, Nina Maksimovic, Jon Olav Fjeld, Ruth Nilsen, Øystein 
Smestad, Birgitte Kalvik 
 

1.2.2. Styremøter 

Det ble avholdt 4 styremøter før sammenslåingen 12. april 2018; 9. januar, 6. februar, 5. 
mars og 9. april.  
 

1.2.3. Medlemsmøter 

Det ble holdt 2 medlemsmøter før sammenslåingen 12. april 2018;  
- 11. januar – om partisammenslåing - Felles med Fet og Sørum Arbeiderparti – 59 

medlemmer til stede. 
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- 12. april – Regnskapet 1. januar – 12. april 2018. 53 medlemmer til stede.  

 

1.2.4. Opplæring 

Det er holdt 2 skoleringskvelder: 
- 11. januar, politisk skolering med 24 deltakere 

- 27. februar 2018: Retorikk med Vegard Harsvik – 15 deltakere 

 

1.2.5. Årsmøtet i Akershus Arbeiderparti 

På årsmøtet i Akershus Arbeiderparti var Skedsmo representert med 14 delegater. Vi fikk i 
det alt vesentlige gjennomslag for de sju forslagene vi fremmet.  

 

 

2.  Beretning for Lillestrøm Arbeiderparti  

12. april – 31. desember 2018 

 
2.1. Årsmøtet 12. april 2018 

Årsmøtet ble avholdt 12. april 2018 i Kommunestyresalen i Skedsmo Rådhus. 103 
medlemmer var til stede. 
 
Følgende dagsorgen ble vedtatt:  
 
Sak 6  Avslutning 
Sak 1.  Åpning ved styreledere i Fet, Skedsmo 

og Sørum Arbeiderparti 
    - Godkjenning av innkalling  
    - Godkjenning av dagsorden 

  - Godkjenning av arbeidsordning  

Sak 2.   Konstituering  

    - Valg av dirigent  
    - Valg av to sekretærer  
    - Valg av to til å skrive under protokollen  
Sak 3            Vedtekter for Lillestrøm Arbeiderparti  
Sak 4   Deltakelse i Arbeiderpartiets modellkommuneprosjektet  
Sak 5   Valg:  

- Styre m.v.– innstilling fra felles valgkomite 
- Nominasjonskomite – innstilling fra styrene 

  
Årsmøtefunksjonærer: 
Dirigent: Sverre Myrli  
Sekretær: Iselin Rud-Goksøyr  
Protokollunderskrivere:Erik Berg Olsen og Hans Marius Johnsen  
Ved siden av valgene vedtok årsmøtet vedtekter for Lillestrøm Arbeiderparti og godkjente at 
Lillestrøm Arbeiderparti skulle delta i Modellkommuneprosjektet.  
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3. Lillestrøm Arbeiderparti - Tillitsvalgte 2018 

 

3.1. Tillitsvalgte valgt på Årsmøtet 12. april 2018 

 Styre i Lillestrøm Arbeiderparti 
Leder:   Jørgen Vik (Skedsmo) 
Nestleder:  Heidi Westbye Nyhus (Sørum) 
Nestleder:  John Harry Skoglund, (Fet) 
Kasserer:  Perica Maksimovic (Skedsmo) 
Sekretær:  Kirsti Nossum (Skedsmo) 
Kvinnekontakt: Pia Korsnes (Fet),  
Styremedlem: Andre Nerheim (Sørum), informasjon og kommunikasjon 
Styremedlem: Yngve Lofthus Teigen (Fet), faglig politisk arbeid 
Studieleder:  Runa Fiske (Sørum) 

Vara:    Erik Berg Olsen (Fet) 
Julie Størksen Hagesæter (Skedsmo) 
Hans Marius Johnsen 
Laila Durrani (Sørum) 
Kaveh Abdali (Skedsmo) 
Line Dammyr (Skedsmo) 

 
Representanter rep.skap Akershus Arbeiderparti: 

Pia Korsnes (Fet) 
John Harry Skoglund (Fet) 
Jørgen Vik (Skedsmo) 
Heidi Westbye Nyhus (Sørum) 
Yngve Lofthus Teigen (Fet) 
Runa Fiske (Sørum) 
Vara: 
1. Andre Nerheim (Sørum) 
2. Perica Maksimovic (Skedsmo) 
3. Inger Helene Foss Johansen (Fet) 
4. Inge Ulekleiv (Fet) 
5. Kirsti Nossum (Skedsmo) 
6. Hans Marius Johnsen (Sørum) 
7. Nina Fjeldheim Hoelsæter 

                           
Kontrollkomiteen: 

Grete Holterhuset (Fet) - leder 
Kjell Arne Hagen (Skedsmo) 
Tore Kampen (Sørum) 
Vara:  Berit Rudi (Sørum) og Inger Helene Foss Johansen (Fet) 

 
Lovkomiteen: 

Leder: Kjell Rud (Skedsmo), Sylvi Tallhaug (Sørum) og Jarle Vaage (Fet) 
 
Valgkamputvalgets leder: 

Ulf Bakke (Skedsmo) 
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Revisorer: 

Berit Arntsen (Sørum) og Marit Bjørkelid (Fet)  
Vara: LarsTallhaug (Sørum) og Kjell Rud (Skedsmo) 
 

Innstillingsråd for æresmedlemskap: 
May-Liss Elvethun (Fet), Hans Marius Johnsen (Sørum), Turid Sørum (Skedsmo) og 
Kjell Rud (Skedsmo) 

 

3.2. Valgkomite 

Årsmøtet ga medlemsmøtet fullmakt til å velge valgkomite etter innstilling fra styret. 
Medlemsmøtet 11. oktober valgte følgende valgkomite: 
 
Karin Johannessen - Skjetten, Kjell O Rud -Skedsmokorset, Tove irene Steen - Sørum, 
Morten Bekkeng - Frogner, Thomas Skullerud - Gan, Birgitte Kalvik - Frogner  
Vara: Mette Scharning - Fetsund og Sten Magne Berglund - Sørumsand 
Lillestrøm AUF velger 1 representant med personlig vara. Komiteen konstituerer seg selv. 

 

3.3. Fylkestinget og Stortinget 

Stortinget: Sverre Myrli, Skedsmokorset og Leirsund Arbeiderpartilag 
Fylkestinget: Helge Gundersen, Skedsmokorset og Leirsund Arbeiderpartilag, Jens-Petter 

Hagen, Lillestrøm Arbeiderlag, Terje Granerud, Lillestrøm Arbeiderlag 

 

3.4. Styret  

Det har vært avholdt 8 styremøter etter 12. april 2018:  
21. april, 8. mai, 21. juni, 21. august, 18. september, 16. oktober, 13. november og 4. 
desember. 89 saker har stått på dagsorden. 
 
Timen før styremøtene har Arbeidsutvalget møte med lederne av lokallagene, hvor deling 
av informasjon mellom lagene og styret har stått sentralt.  
 
Styret hadde en styre-samling 20. – 21. april 2018 på Smakfulle Rom i Sørum. 

 
3.5. Medlemsmøter og temamøter 

27. august 2018 – Innspills møte i regi av programkomiteen på Scene 5, Lillestrøm.  
Ingebrigt Steen Jensen presenterte 10 teser for et bedre Arbeiderparti. Åpent møte hvor 60 
– 70 deltok. 
13. september 2018 – Innspills møte i regi av programkomiteen på Gulating i Fet. Arbeids- 
og næringslivspolitikk var tema. Spesielt inviterte: Ina Libak, nestleder i AUF og medlem av 
Arbeiderpartiets arbeidslivsutvalg, og Kjetil Staalesen, spesialrådgiver i næringspolitisk 
avdeling i LO og leder for arbeid og næring i Oslo Aps programkomité. 
20. september 2018: Medlemsmøte i Kommunestyresalen i Skedsmo Rådhus, med Masud 
Gharahkhani; Integreringspolitikk. 31 deltakere.  
27. september 2018: Innspills møte i regi av programkomiteen på Meierigården, Lørenfallet 
i Sørum. Anita Orlund Klima – Samferdsel - By- og tettstedsutvikling – Landbruk 
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18. oktober 2018. Arbeidsmøte programarbeidet. 17 deltakere. 
8. november 2018: Inspirasjon i valgkampen med Kjersti Stenseng. 38 til stede. 
14. november 2018: Medlemmene i Skedsmo kommune var invitert til å diskutere budsjettet 
for 2019. 6 til stede. 
22. november 2018: Behandling av partiprogrammet 2019 – 2023. 95 til stede. 
22. november 2018: Nominasjonsmøtet. Behandling av valglista for Lillestrøm 
Arbeiderparti. 92 til stede.  
 
 

3.6. AP-veteranene  

AP-veteranene hadde 2 møter før sammenslåingen 12. april: 
- 29. januar, Tema: Faglig/politisk – 10 deltakere 

- 26. februar – åpent tema – 7 deltakere 

Etter årsmøtet har AP-veteranene hatt 5 medlemsmøter.  
 
Innbydelser til aktivitetene går til Partimedlemmer som er pensjonister eller har fylt 62 år. 
Medlemssystemet har ingen måte å skille yrkesaktive fra pensjonister. Møterutinene fra før 
partisammenslåingen er videreført. AP-veteranene møtes siste mandagen i måneden på 
Partikontoret, 3. et. i Skedsmo Rådhus kl. 1200 – 1400. 
 

- 28. mai 2018 – 6 til stede. Første møtet etter årsmøtet. Forsøk på å etablere et styre som 

kan forestå aktivitetene i gruppa. Et arbeidsutvalg ble nesatt for å komme med innstilling til 

styre på neste møte.  

- 27. august 2018 – 13 til stede -  valg av styre og diskusjon om aktuelle temaer for møtene og 

ev. andre aktiviteter. Styret: Leder Tore Wollum, nestleder Mette Scharning, sekretær Kirsti 

Nossum, styremedlemmer Willy Bjørn Wilhelmsen og Ali Akthar. Styret skal planlegge og 

gjennomføre aktiviteter for AP-veteranene. 

- 24. september 2018 – 11 til stede - Leder av Lillestrøm Arbeiderparti og snakket om den 

politiske situasjonen.   

- 29. oktober 2018 – 13 til stede – Organisatorisk nestleder i Lillestrøm Arbeiderparti John 

Harry Skoglund snakket om Eldrepolitikken i forslag til nytt partiprogram.  

- 26. november 2018 – Julelunsj på Scene 5 – 22 deltakere. 

 

4. Kommunesammenslåing – Fet – Sørum – Skedsmo 

Fellesnemda har det politiske ansvaret for sammenslåingen til Lillestrøm kommune og 
består av 16 medlemmer. 8 medlemmer fra Skedsmo kommune, 4 medlemmer fra Fet 
kommune og 4 medlemmer fra Sørum kommune. 

En viktig målsetning har vært å oppnå konsensus i sakene som ble behandlet, noe som 
også i stor grad ble oppnådd. 

De viktigste sakene som ble behandlet i 2018: 

- Overordnet administrativ organisering  

- Budsjett for Fellesnemda 



7 

 

 

Lillestrøm Arbeiderparti - Årsberetning 2018 

 

- Retningslinjer for behandling av saker i de tre kommunene som får budsjettmessige 
konsekvenser for Lillestrøm kommune 

- Lillestrøm kommunes deltagelse i samarbeid og selskap  

- Delegeringsreglement for prosjektleder/rådmann Lillestrøm kommune 

- Ansettelsesreglement for Lillestrøm kommune 

- Samarbeidsavtaler som ikke videreføres 

- Veinavn i Lillestrøm kommune 

- Lillestrøm kommunes deltagelse i foreninger og stiftelser  

- Politisk organisering 

- Arbeid med barnehage - og skolebehovsplan for Lillestrøm kommune 

- Organisering av landbruksfunksjonen i Lillestrøm kommune 

- Verdier for Lillestrøm kommune 

- Kommunevåpen for Lillestrøm kommune 

- Harmonisering av gebyrer - vann, avløp, renovasjon, slam og feiing 

- Saksbehandlings- og delegasjonsreglement for folkevalgte organer 

- Eiendomsskatt - innretning og harmonisering 

- Etiske retningslinjer for Lillestrøm kommune 

- Heltidsstrategi for Lillestrøm kommune 

- Vedtekter for skolefritidsordningen (SFO) i Lillestrøm kommune 

- Vedtekter for kommunale barnehager i Lillestrøm kommune 

- Skyggebudsjett for Lillestrøm kommune 

 
5. Kommunevalget 2019 

5.1. Valgkamp 

2018 har vært et mellomvalgår. Det har derfor ikke vært gjennomført direkte 
valgkampaktiviteter, men det har vært aksjoner som med valgkamppreg for å møte folk og for å 
være synlige: 
  
Nasjonal vår-kampanje var i perioden 28. mai – 9. juni 2018. Vi hadde stand i Fet, Lillestrøm, 
Skedsmokorset og Sørum den 9. juni med budskap om at Lillestrøm Arbeiderparti var stiftet og 
klare til å ta tak i de politiske oppgavene. 

 
3. september 2018 ble det gjennomført skolering i å stå på stand på partikontoret med – 12 
deltakere. 

 
8. og 9. september var det stand på Huseby-dagene og husbesøk i Brånåsdalen. Vi fikk en del 
gode samtaler, men været var dårlig. 

 
9. september på Øyerndagen var vi tilstede på lokalt kulturarrangement og utdeling av 
Øyernprisen til John Harry Skoglund. 
  
Planlegging av valgkamp 2019 har foregått fortløpende siden stiftelsen av partiet. 
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5.2. Modellkommuneprosjektet  

Modellkommuneprosjektet er et prosjekt som er initiert fra sentralt hold der målet i all 
hovedsak er å løfte viktige strategiske kommuner og å gjøre dem i stand til å gjøre de rette 
forberedelsene inn mot valgkampen for å sikre at Arbeiderpartiet sikrer ordføreren i disse 
kommunene også etter kommunevalget høsten 2019. 
  
Prosjektet startet opp før Lillestrøm Arbeiderparti ble stiftet og på første samling på 
Gardermoen 16.-17 januar deltok Erik Berg Olsen, Vilde Ørnung og Heidi Westbye Nyhus. 
På andre samling 14.-15 mars på partikontoret deltok Vilde Ørnung og Heidi Westbye 
Nyhus. Tredje samling ble gjennomført etter at nytt parti var stiftet. Denne samlingen var på 
Utøya og Sundvollen 2.-3. juni. Denne helgen deltok valgkampleder Ulf Bakke sammen 
med nestleder Heidi Westbye Nyhus. Siste samling i modellkommuneprosjektet for 
Lillestrøm Arbeiderparti, var på Hamar 19.-21. oktober 2018, og da deltok også Ulf og 
Heidi. 
  
Prosjektet har hatt stort fokus på strategiske og taktiske forberedelser. Valgkampplanen har 
stått høyt og ofte på dagsorden. Fagligpolitisk samarbeid, alliansebygging, innsamling og 
prosessering av statistisk materiell fra tidligere valgresultater, kandidatprofilering, bruk av 
sosiale medier samt politiske budskap er blant tingene som er diskutert og gitt opplæring i. 

 
I prosjektet er det jobbet i grupper sammen med representanter fra Arbeiderpartiet i blant 
andre Indre Østfold, Nordre Follo, Hamar, Hammerfest og Sunnfjord kommuner og vi har 
hatt stor nytte av erfaringsutvekslingen. 

 
5.3. Programkomiteen 

Årsmøtet 2018 valgte følgende programkomite: Bente Skulstad, Ole Jacob Flæten, Heidi 

Westbye Nyhus, Geir Kalheim, John Harry Skoglund, Pia Korsnes. AUF oppnevnte Emil Johan 
Stenhaug som sitt medlem med fulle rettigheter.  
 

Jørgen Vik innkalt Programkomiteen til oppstartsmøte 23. mai 2018. De valgte Bente 
Skulstad som leder av programkomiteen. De ba om å få engasjere sekretær til å bistå 
komiteen. Vilde Marie Ørnung ble engasjert i 100% stilling i 6 måneder som sekretær for 
programkomiteen. 
 
Programkomiteen ble tidlig enig om at programmet skulle være kort og konsist. Det var 
viktig å ha fokus på stedsidentitet. I arbeidet med programmet skulle de lokale 
utfordringene komme tydeligere fram i kampanjemateriell i forbindelsene med valgkampen 
og forberedelsen av denne.  Dette arbeidet tillegges lokallagene i Lillestrøm Arbeiderparti i 
samarbeid med styret. 
 
Programkomiteen la frem et enstemmig forslag til program på medlemsmøte den 
22.11.2019. På møtet kom det gode innspill som ble innarbeidet og godkjent av 
medlemsmøtet. Styret fikk fullmakt til å gjøre språklige justeringer i programmet. Program-
teksten var klar i begynnelsen av desember og ble lagt ut på hjemmesidene til Lillestrøm 
Arbeiderparti.  
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Møter i programkomiteen:  
23. mai, 16. august, 13. september, 11. oktober, 20. oktober (seminar),  
Innspillsmøter: 

- 27. august – 10 teser for et bedre Arbeiderparti med Ingebrigt Steen Jensen – Scene 5 

Lillestrøm -  60-70 deltakere  

- 13. september – Arbeidsliv og næringsliv på Gulating Pub i Fet 

- 20. september – (medlemsmøte) – Integreringspolitikk med Masud Gharahkhani – 31 

deltakere.  

- 27. september – Klima, samferdsel, by- og tettstedsutvikling, Meierigården i Sørum 

 

5.4. Nominasjonskomiteen 

Årsmøtet valgt følgende Nominasjonskomite: 
Inger Helene Foss Johansen, Øyvind Bischoff Mangerud, Hilde Aasen, Hans Marius Johnsen, Anita 
Orlund, Sverre Myrli. AUF oppnevnte Hoda Imad som sitt medlem med fulle rettigheter 
 

Jørgen Vik innkalte nominasjonskomiteen til oppstartsmøte 16. mai 2018. De valgte Sverre 
til leder. De ba om å få sekretærhjelp fra partisekretæren, Kirsti Nossum. Hun har bistått 
komiteen med innhenting forslag til kandidater - hvem ønske re-nominering. Hun har deltatt 
på møtene i nominasjonskomiteen. 
 
Nominasjonskomiteen har hatt 7 møter med oppstartsmøtet.  
22. juni 2018, 18. august 2018: Intervjuer med aktuelle kandidater til de øverste plassene,  
28. august 2018, 12. september 2018, 10. oktober 2018, 23. oktober 2018 og 4. november 
2018. 
 
Etter møtet ble nominasjonskomiteens forslag til valgliste sendt ut til medlemmene med frist  
20. oktober til å komme med forslag til endringer. 
 
10. november ble nominasjonskomiteens enstemmige innstilling kunngjort for medlemmene 
i form av e-post med vedlagt liste og SMS med link til hjemmesida. 58 medlemmer som 
verken har e-post eller mobilnummer registrert fikk brev i posten.  
 
Nominasjonskomiteens innstilling ble vedtatt på medlemsmøtet 22. november 2018.  
 

 

6. Aktiviteter 

6.1. Faglig/politisk arbeid i perioden 

På årsmøtet 12. april 2018 ble Yngve Lofthus Teigen valgt som ansvarlig for det 
fagpolitiske samarbeidet med fagforbundene. 
 
Da vi nærmet oss programprosess tok han kontakt med de tillitsvalgte i hver enkelt 
kommune. Forespørselen gikk ut på hva som var viktig for dem å ha med i vårt program i 
tillegg til de fokusområdene vi har fra før. Programprosessen hadde møter i hver kommune 
hvor alle var invitert til å delta. Under arrangementet på Gulating i Fet deltok også 
tilltsvalgte fra Fet og Sørum. 
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Fagforbundene arbeider også med sammenslåing i sin organisasjon så det ble ikke tid til de 
enkeltmøtene vi ønsket oss i 2018. Men det viktige var å få deres synspunkter til vårt 
programarbeid. Og det som skilte seg tydelig ut var: 
 

- Å arbeide for en praksis med kun hele stillinger, eventuelle deltidsstillinger må 
dokumenteres med behov i nye Lillestrøm kommune 

- Tiltak mot sosial dumping er også meget viktig. Gjennom kommunens innkjøpsmakt 
skal alle som utfører oppdrag for kommunen ha tariff som minimum, lærlinger, sunne 
arbeidsforhold og aldri mer enn 2 ledd underleverandører. 

- Nye Lillestrøm kommune skal også være en tydelig Lærlingbedrift. Minimum en 
lærling pr 1000 innbygger.  

 
I det vedtatte programmet ble alle fokusområdene godt ivaretatt. 
 
 

6.2. Informasjon 

Lillestrøm Arbeiderparti har fra dag 1 hatt fokus på god kommunikasjon. Temaet har vært 
behandlet på så å si alle styremøter. 
  
I tillegg har man hatt egne møter for å diskutere strategi, politiske budskap og hvordan man 
kan lykkes med helhetlig kommunikasjon både i sosiale og tradisjonelle medier. 
  
Som en følge av at medlemssystemet har vært under omlegging tok det tid å få nye 
hjemmesider på plass. Lillestrøm Arbeiderparti fikk ikke egen side på plass før i september, 
noe som vanskeliggjorde kommunikasjonen til medlemmene. 
  
Alle i styret har jobbet med informasjon fra ulike perspektiv og ansvarsområder. Leder og 
nestleder har selv aktivt jobbet med profilering på egne plattformer i sosiale medier. 
Spesielt etter at nominasjon var over og man kunne sikte seg inn mot valget 2019. 
  
Det er skissert på en egen informasjonsstrategi, men denne er ikke landet. 
  
Statusen på hjemmesidene og de sentrale FB sidene til Lillestrøm Arbeiderparti er 
dessverre preget av lite kapasitet og kompetanse til å følge opp. 
  
Lillestrøm Arbeiderparti har hatt en informasjonsansvarlig, men han har ikke hatt kapasitet 
til å gjøre jobben som må til. Styret har derfor mot slutten av året diskutert hvordan man inn 
i 2019 kan løfte dette arbeidet som en del av valgkamparbeidet. 
  
Det kan også nevnes at det er gjort noen forsøk på å bygge relasjoner med lokale medier. 
Dette arbeidet bør struktureres bedre og ikke bare være avhengig av at leder og nestleder 
er tilgjengelig. 
 
 

6.3. Kvinnenettverket  

Lillestrøm kvinnenettverk ble opprettet på det første Årsmøtet i Lillestrøm Arbeiderparti  
den 12. april 2018, Pia Korsnes ble valgt som kvinnepolitisk leder for nettverket. 
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Vedtekter for Lillestrøm Arbeiderparti, § 12 Kvinnepolitisk arbeid; «Kvinnenettverkets 
organisering reguleres av retningslinjene for Arbeiderpartiets kvinnenettverk, som blant 
annet sier følgende: 

- Kvinnenettverket er et verktøy for partiet for å nå sine mål på likestilling,  

og i Arbeiderpartiet er likestilling et lederansvar! Kvinnenettverket rekrutterer, skolerer og 

motiverer kvinner i partiet til politisk arbeid, og særlig lederposisjoner, og er også en pådriver 

for å sette kvinnepolitiske saker på dagsorden. Vi vil være Norges mest likestilte parti.» 

Møter:  
- 13. juni 2018; – Scene 5, Lillestrøm kultursenter – 16 deltakere; 

I forbindelse med at vi ble Lillestrøm Arbeiderparti ble vi også et større 
kvinnenettverk. Kvinnenettverket hadde et ønske og behov til å bli bedre kjent på 
tvers av dagens kommunegrenser Det ble invitert til en kveld på Scene 5 i Lillestrøm 
kultursenter. Der tema for kvelden var å bli bedre kjent med hverandre. Det ble et 
hyggelig og uformelt møte, diskusjonene omhandlet politiske saker sett i et 
kvinneperspektiv og kommunevalget i 2019. 
 
Grunnleggende ramme for Kvinnenettverket til Lillestrøm Arbeiderparti:  
«Kvinnenettverket skal ha en samlende rolle, der det er høyt under taket i et 
støttende miljø. Kvinnenettverkets møter er åpne for alle hun/hen i Lillestrøm 
Arbeiderparti. Kvinner som ikke selv er medlem, men som er invitert av et medlem er 
velkomne.» 
 

23. august 2018– Kantinen, Fet rådhus – 15 deltakere.  
Saker på agendaen: 

- Nominasjon til Fylkestinget 
- Innspill til Programkomiteen 
- Retningslinjer mot trakassering 
- Hva skjer i Akershus kvinnenettverk 
- Hva skjer i Lillestrøm Ap 

 
11. oktober 2018 – Avlyst på grunn av Programkomiteens medlemsmøte for 
partiprogrammet. 
 
8. november 2018 – Kantinen, Skedsmo rådhus - 13 deltakere 

Før medlemsmøtet 8. november fikk vi i kvinnenettverket en unik mulighet til å bli 
bedre kjent med Arbeiderpartiets partisekretær, Kjersti Stenseng. Kjersti ga oss en 
inspirerende og motiverende samtale om viktigheten av kvinnenettverk, valgkampen 
2019 m.m.  

 
Oppsummering 2018  
 
Det har vært en god start på Lillestrøm kvinnenettverk, der målet for 2018 har vært å bli 
bedre kjent. Det er grunnleggende at vi klarer å skape samhold på tvers av geografi inn i 
den nye kommunen og i valgkampen, dette er kvinnenettverket godt i gang med å etablere.  
 
Det har vært et fint oppmøte nå i startfasen, men det er alltid plass til flere og det er derfor 
ønskelig med en økning av deltagere. Det har til tider vært vanskelig å nå våre medlemmer 
med informasjon om møter på grunn av bytte av medlemsregister sentralt i Arbeiderpartiet. 
Dette er nå klart slik at vi enklere når våre medlemmer på mail og sms. Det er også 
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opprettet en egen Facebook gruppe «Kvinnenettverket i Lillestrøm AP», det er 73 
medlemmer i denne gruppen ved utgangen av 2018. Alle møter i Kvinnenettverket blir lagt 
ut som «events» i gruppen i forkant av møtene. 
  
Det er ønskelig å holde lavterskel kurs innen flere tema, og i 2019 vil det samarbeides 
videre med studieleder Runa Fiske om skolering.   
 
7.-8. september var en stor gjeng fra Kvinnenettverket i Lillestrøm på kurs med Akershus 
kvinnenettverk på Sørmarka. Tema var Arbeiderpartiets politikk, lokal valgkamp, debatt og 
argumentasjon. 
 
3. november deltok en liten delegasjon fra Kvinnenettverket i Lillestrøm på 
Årskvinnekonferansen 2018 -Akershus Arbeiderparti, tema var: «Kvinnehelse i et globalt 
perspektiv» og «Kvinner og klima».  
 
Kvinnenettverket ved Runa Fiske og Pia Korsnes var i Romerikes blad den 16. november 
2018. De etterlyste Høyre kvinner i abortlovdebatten, da Høyre for andre gang på fem år 
ville forhandle om endringer i abortloven. Den 17. november deltok flere fra 
Kvinnenettverket i demonstrasjonen: «Ikke rør abortloven!», på Eidsvolls plass.  
 
Lillestrøm Kvinnenettverk er godt fornøyde med aktivitetene i 2018 og gleder seg til 
valgkampåret 2019, der vi skal gi velgerne "Nye muligheter - Nye mål" i Lillestrøm 
kommune -sammen vinner vi valget! 
 

6.4. Studiearbeidet 

Før sommeren gikk tiden med til planlegging og kartlegging av behov og forventninger. 
Studieleder var tilstede ved et av møtene mellom lokallagslederne og arbeidsutvalget for å 
avklare forventninger til studiearbeidet i Lillestrøm AP. Der ble det enighet om at 
lokallagene er et førsteledd i opplæring av medlemmer, men at vi også skal ha opplæring 
av tillitsvalgte og aktive medlemmer på et kommunenivå. Det ble også etterspurt en 
skolering i det praktiske rundt valgkamp - å stå på stand og å gå på husbesøk.  
 
24. august hadde vi Arbeiderpartiets Grunnskolering. Den ble holdt av Heidi Westbye 
Nyhus. Opplegget går gjennom grunnleggende deler av hva en tillitsvalgt skal ha oversikt 
over. Her var alle lokallagsstyrene med, samt styret i Lillestrøm AP og noen aktive 
medlemmer. 48 tillitsvalgte fra styret og partilagene deltok. 
 
3. september arrangerte vi en skolering i å stå på stand og gå på husbesøk. Leder i AUF i 
Akershus, Tobias Linge snakket om praktiske tips og triks, og Leder i Lillestrøm AP, Jørgen 
Vik snakket om lokale saker det er viktig å ha kunnskap om i valgkampen, eksempelvis 
Brånås-deponiet. Det var 12 deltakere. 
 
Alt i alt har vi kommet godt i gang med studiearbeidet, og har lagt et godt grunnlag for flere 
skoleringer i året som kommer. 
 
 
 
 

https://www.facebook.com/groups/189158157942301/?ref=group_header
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6.5. Medlemspleie/medlemsverving  

Styret har utfordret seg selv på medlemsverving og sendt oppfordringen videre til 
partilagene. Runa Fiske har laget noen vervetips som har vært nyttig. Vi har også trykket 
opp visittkort med hvordan melede seg inn i partiet, som den enkelte kan dele med 
potensielle medlemmer. Dessverre sluttet SMS-innmelding å virke. Det er registrert 38 nye 
medlemmer etter årsmøtet 12. april 2018.  
 
Medlemmer som ikke betaler kontingent vil bli strøket av listene ved årsskiftet 2018 – 2019 
hvis de ikke har betalt for 2017. Lagene har påtatt seg ringerunde til sine medlemmer i 
restanse. Akershus Arbeiderparti har vært behjelpelig med støttemateriell.  

 
6.6. 1. mai 2018 

Det ble invitert til Første-mai-frokost på Strømmen av Strømmen Arbeiderforening og på 
Lillestrøm Arbeiderlag. Det var godt oppmøte begge steder.  
 
LO-nedre Romerike sto for Torgmøte på Lillestrøm Torv, tog til Rådhuset og Arrangementet 
på rådhuset. Lillestrøm Arbeiderparti har ingen aktuell fane lenge, med deltok med røde 
flagg i toget. På rådhuset tok partiet ansvaret for servering av pølser.  

 
7. Medlemsutvikling 

Ved årsskiftet hadde Fet, Skedsmo og Sørum Arbeiderparti til sammen 622 medlemmer. 
Betalende medlemmer ved årsskiftet 2018 var 631. 
 
Ved sammenslåingen 12. april 2018 hadde Lillestrøm Arbeiderparti 668 registrerte 
medlemmer. Ved utgangen av 2018 hadde vi 665 registrerte medlemmer. Nye regler gjør at 
medlemmer som ikke har betalt kontingent de siste to årene blir strøket av medlemslista.    
 

8. Styrets vurdering av perioden  

Etter sammenslåingen 12. april har vårt overordnede mål vært å skape en felles identitet for 
Lillestrøm Arbeiderparti. Gitt de tre partienes lange og stolte historie, har denne endringen 
medført mye og viktig arbeid. Det er med både stolthet og takknemlighet styret kan 
konstatere at dette arbeidet har vært vellykket. Vi har i 2018 klart å utforme og vedta et 
offensivt og fremtidsrettet valgprogram samtidig som vi har nominert kandidater til 
kommunevalget 2019. Partiet har stått samlet i begge disse prosessene. I utarbeidelsen av 
programmet la vi oss på en svært åpen og inkluderende linje. Alle innspills- og 
medlemsmøtene bar frukter. Programmet er forankret og godt, samtidig som partiet og 
aktive medlemmer har blitt mer sammensveiset og engasjert.  I ettertid kan vi oppsummere 
sammenslåingen som en vellykket vitalisering av både det organisasjonsmessige og 
politiske arbeidet.  
 
Medlemstallet har vært stabilt i 2018 på tross av strengere regler for å bli stående som 
medlem, om ikke medlemskontingenten blir betalt. Vi har en solid økonomi og er godt rustet 
for valgkamp i 2019.   
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I erkjennelsen av at nytt og større parti kan utfordre den lokale forankringen, har styret vært 
tydelige i sitt ønske om å videreutvikle samarbeidet med lokallagene. Lokallagene har hatt 
og vil få en viktig rolle i utforming av valgmateriell, valgkamp og politisk engasjement.  
 
Styret har samarbeidet med tre kommunestyregrupper og partiets medlemmer av 
Fellesnemnda for Lillestrøm kommune. Det har også av denne grunn vært et svært travelt 
år. I Fet og Skedsmo er vi i posisjon, i Sørum er vi i opposisjon. Det har vært viktig at vi i 
aktuelle politiske saker har fremstått som ETT parti med EN politikk, på tvers av dagens 
kommunegrenser. Dette har vi klart. 
 
Vi har også klart å markere oss i Akershus AP som det politiske tyngdepunktet på 
Romerike. Samarbeidet med fylket og nabokommunene utvikles stadig.  
 
Samarbeidet med AUF har vært viktig også i denne perioden. AUF har bidratt godt både i 
møter, nominasjons og programarbeid.  
 
Vi har et stabilt medlemstall, og er per i dag det største partiet i Akershus Arbeiderparti. Vi 
har klart å verve en del medlemmer, men frafallet kan bli mindre. Stort arbeid skal gjøres i 
Lillestrøm kommune. Mange aktive medlemmer trengs for å gjøre denne oppgaven på en 
måte som kler et stort folkeparti som Lillestrøm Arbeiderparti. 
 
Jørgen Vik /s/  Heidi Westby Nyhus /s/  John Harry Skoglund /s/  
Leder    Nestleder politisk   Nestleder organisatorisk 
 
Pericia Maksimovic /s/ Kirsti Nossum /s/   Pia Korsnes /s/  
Kasserer   Sekretær    Kvinnekontakt 
 
André Nerheim /s/  Yngve Lofthus Teigen /s/  Runa Fiske /s/ 
Styremedlem - info  Styremedlem  - faglig/politisk Studieleder 

 

9. Sluttord 

2018 er et historisk år. Tre Arbeiderpartier har blitt ett. Dette kan høres enkelt ut, men vi 
visste ved inngangen at dette ville koste mye arbeid og engasjement. Vi visste også at vi 
sammen har mange dyktige, rause og engasjerte medlemmer. Disse har bidratt i 
kommunestyrer og lokallag, partistyre og komiteer, utvalg og nettverk, medlemsmøter og 
lokalpresse, nabolag og på gata – og vi har sammen vært preget av en optimisme på vegne 
av samfunnet, partiet og framtida. Takk for godt samarbeid!  
 
Jeg er trygg på at dette inkluderende engasjementet vil bære godt inn i valgkampen 2019. 
Folk vil merke troverdigheten vår når vi sier at vi tror på sterkere fellesskap og mindre 
forskjeller. Samfunnet vil merke at det er en sammenheng mellom liv og lære, politikk og 
praksis.  
 
Lillestrøm Arbeiderparti har i 2018 etablert seg som et politisk kraftsenter både lokalt, 
regionalt og nasjonalt. Erfaringene fra 2018 forteller meg at vi vil videreutvikle denne rollen i 
årene som kommer. 
 
Jørgen Vik 
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Vedlegg: 
 
1. Årsberetning fra kommunestyregruppa i Fet  
2. Årsberetning fra kommunestyregruppa Skedsmo  
3. Årsberetning fra kommunestyregruppa Sørum  
4. Årsberetning Lillestrøm AUF 
5. Årsberetning Dalen Arbeiderlag  
6. Årsberetning Fetsund Arbeiderlag 
7. Årsberetning Lillestrøm Arbeiderlag 
8. Årsberetning Skedsmokorset og Leirsund Arbeiderpartilag 
9. Årsberetning Skjetten Arbeiderlag 
10. Strømmen Arbeiderforening 
11. Sørum Arbeiderlag 
12. Åkrene Arbeiderlag 
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Vedlegg 1 
 
Årsberetning fra kommunestyregruppa i Fet  
Kommunestyregruppa 2018. 
 
Ordfører: John Harry Skoglund 
Gruppeleder: Yngve Lofthus Teigen 
Kommunestyremedlem: Mai-Liss Elvethun 
Kommunestyremedlem: Erik Berg Olsen 
Kommunestyremedlem: Mette Scharning 
Kommunestyremedlem: Grethe Holterhuset 
Kommunestyremedlem: Pia Korsnes 
Kommunestyremedlem: Marit Bjørkeli 
Kommunestyremedlem: Inge Ulekleiv 
Kommunestyremedlem: Shin Elisabeth Christiansen 
 
Innledningsvis ønsker gruppeleder å takke samtlige Kommunestyremedlemmer for et godt 
samarbeid i året som har gått. Vi retter også en takk til våre samarbeidspartier SP og SV 
som sammen med oss danner posisjonen i Fet. Vi har en sunn politisk kultur, åpenhet og 
høy tillit til hverandre som i sum danner et positivt og løsningsorientert samarbeidsklima i 
posisjonen. 
 
Fet er en kommune med høy gjeldsgrad.  Etter hvert som årene har gått har gruppa blitt 
godt vant med at det trange kår i Fet og lite økonomisk rom til å utøve politikk. Høy gjeld fra 
låneopptak til å dekke lovpålagte oppgaver gir oss betydelige avdrag. Allikevel våger jeg 
påstanden om at vi får mye ut av hver krone og snur den to ganger før vi bruker den. Og 
når den brukes skal det være på viktige sosialdemokratiske symbolsaker forankret i vårt 
program. Opposisjonen har som vanlig klaget over gjeldsgraden uten å komme med reelle 
alternativer.  
I 2018 har kommunestyregruppa behandlet tre viktige og store investeringssaker. 

- Boliger for Funksjonshemmede i Løkenåsen. 
Fet har i lang tid hatt for få plasser, dette har resultert i at vi må leie dyre plasser utenfor 
kommunen. Samtidig er de boligene med fellesareal vi har i dag ikke optimale alene. Derfor 
startet administrasjonen på å se etter lokasjoner. Å bruke tomt kommunen eier selv er en 
forutsetning for å holde kostnadene nede. Valget falt på Løkenåsen, på kommunens tomt, 
Boligene og fellesarealet får minimalt preg av institusjon som sikrer oss gode lånevilkår via 
Husbanken. Bygging starter så raskt som mulig. 

- Ny Barnehage i Gansdalen. 
Gansdalen har i mange år hatt en stor underdekning av barnehageplasser. Vi har tidvis hatt 
noen midlertidige løsninger i lokalene til Dalen skole men skolen trenger nå disse arealene 
selv. En ny barnehage med plass til det antall barn prognosene viser oss i Gansdalen vil 
frigjøre mange tiltrengte plasser i Fetsund-området. En ny barnehage i Gansdalen har 
lenge vært en viktig lokalsak for innbyggerne i området. Posisjonen innfrir dermed 
lokalbefolkningens årelange ønske. Barnehagen bygges ved grusbanen nedenfor Dalen 
skole og vil påbegynnes så raskt som mulig. 

- Utvidelse av Riddersand skole. 
Det har vært en formidabel vekst av boligbygging i områdene som sokner til Riddersand 
skole, i tillegg til at mange barnefamilier flytter til Fet i eksisterende boliger. Dette har ført til 
at Riddersand skole nå er full. Posisjonen ser det ikke som forsvarlig å øke elevtall i 
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gruppene ytterligere og vil heller øke arealet for å dekke behovet i mange år fremover. 
Administrasjonen fremmet et forslag for kommunestyret som lå langt over det vi hadde satt 
av i rammen. Selv om vi var i tidsnød i forhold til skolestart sendte posisjonen, med et 
enstemmig kommunestyre saken tilbake til administrasjonen med beskjed om at de må 
komme opp med smartere løsninger, innenfor budsjett, og som dekker behovene. 
Administrasjonen kom så tilbake med tre alternativer etter sommerferien. Og i dialog med 
lærerne som hadde holdt en avstemning på alternativ (enstemmig), landet vi på en løsning 
som ligger godt under budsjett og som alle er fornøyd med. Dette ble en veldig positiv sak 
for alle parter. 
Glommakryssing er som kjent en meget viktig sak for Fet. Statens Vegvesen har pekt ut 
alternativ A2, dagens trase som utvides, mens kommunestyret i Fet har gått for alterenativ 
E2 som leder gjennomfartstrafikken utenom sentrumsområdet. Etter orientering fra Statens 
Vegvesen ligger saken nå hos departementet for å få ytterligere finansiering da Statens 
Vegvesens A2 har økt med over en kvart milliard. Posisjonen og administrasjonen har 
purret gjentatte ganger på avklaring og status fra Statens Vegvesen. Det siste vi ser nå 
(desember) går mot ytterligere en utsettelse da Høyre, FRP, Venstre og KRF stemte imot 
Arbeiderpartiets forslag om fortgang i Stortinget. 
Ytterligere en ting bekymrer oss veldig sett inn mot nye Lillestrøm Kommune er valg av 
trase for nye «ring 4». De siste månedene har Ring 4 fått mye oppmerksomhet og ser ut til 
bli skjøvet frem. Ring 4 skal ha som formål å legge all gjennomgangstrafikk utenfor Oslo. Bil 
og tungtransport skal ikke gjennom hovedstaden på vei nord- eller sørover. Riksvei 22 og 
riksvei 120 (Enebakk) er pekt ut som traseer. Kommer traseen i Fet på RV22 er det av 
største viktighet at vårt vedtak om kryssningsalternativ E2 opprettholdes slik at traseen 
ledes utenom sentrumsområdet, i tråd med føringer for veibygging i dag.  
For 5 år siden passerte Fetsundbrua, med sitt ene felt hver vei, det antall døgnpasseringer 
man finner på E6 ved Minnesundsbrua. Om vi i tillegg får en trafikkøkning på 50% med 
tungtransport og biler med ring 4 vil E2 være eneste alternativ som tar hensyn til Fetsunds 
sentrumsområde og dets 8000 innbyggere. 
Vi er også meget bekymret for Lillestrøm By`s innbyggere. Både RV22 og RV120 går inn i 
Lillestrøm. Kommende trafikkøkning må ledes utenom, uansett trasèvalg, på en måte som 
skåner byen på best mulig måte. 
 
Også vei-relatert behandlet Fet Kommunestyre vår nye hovedplan for vei. Dette er en plan 
som gir en komplett oversikt over samtlige veier i Fet, Hvilken status de har, hvilket 
vedlikehold som er gjort og når ytterligere vedlikehold bør gjøres. Denne planen vil bli et 
godt verktøy for videre arbeid i nye Lillestrøm kommune.  
Nytt kommunevåpen har også vært en varm potet i Fet. «gangfeltet» og båter har ikke 
nødvendigvis blitt godt mottatt i Fet. Historien skal vi hele tiden ha med oss, men når vi 
skaper noe nytt, som en ny kommune må vi også se fremover. Lillestrøm fikk tegnet en 
Myrblomst da de så ut til å bli egen kommune for mange 10-år siden. Gruppa i Fet ser for 
seg en versjon av denne som symbol på vekst. Samme blomst finnes i alle de tre 
kommunene og kan binde oss sammen. 
 
Året avsluttes som vanlig med budsjett. Vårt siste budsjett som egen kommune. Gruppa er 
opptatt av at vi fører samme ansvarlige politikk som vi alltid har gjort. Selv om det er vårt 
siste Budsjett legger vi på ingen måte «kortet i baren». Dog er det noen uforutsette utgifter 
vi måtte håndtere. 
Sommeren 2018 var usedvanlig varm. Klimaendringene viser at vi vil få hyppigere 
varmeperioder. 
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På Pålsetunet ble det på flere beboeres rom målt over 40 grader i sommer. Slike forhold for 
mennesker med skrøpelig helse kan føre til verst tenkelig utgang. I tillegg har man ansvar 
for de ansattes arbeidsforhold. Kommunen måtte inn med midlertidige strakstiltak for å få 
temperaturen ned inne. Nytt ventilasjonsanlegg lå inne i økonomiplanen for 2020 men 
posisjonen og et enstemmig kommunestyre vil sikre seg mot en tilsvarende sommer i 2019 
og gikk for 11,2 millioner til nytt ventilasjonsanlegg til pålsetunet. For posisjonen er det 
viktig at vi også bidrar med god buffer inn i den nye kommunen. Derfor finansierte vi nytt 
ventilasjonsanlegg ved låneopptak, slik rådmannen også ville fremmet det for 
kommunestyret. I tillegg avsatte vi midler fra fond til: 

- 400.000,- til Fet Skiklubb. For utvidelse av trasè og flere standplasser på Heia 
Skistadion. 
Med disse grepene blir anlegget videre godkjent for mesterskap og NM. Dette blir 
det eneste ski- og skiskytter anlegget av denne typen i den nye kommunen, også på 
Nedre Romerike. 

- 400.000,- Oppgradering av uteområder på Hovinhøgda Skole. Skolens 
lekeapparater og uteområder skiller seg klart ut fra de andre skolene. Som største 
skole i Fet har de veldig dårlige uteområder med få og gamle lekeapparater. FAU 
har gjort en formidabel dugnadsjobb for å bøte på det de kan. Gruppa ser det som 
viktig at vi nå gir dem en håndsrekning for å gi barna bedre uteområder.  

- 1.000.000,- til rehabilitering av Åkrene gamle skole, Fets eldste skole. I samarbeid 
med en lokal velforening og Åkrene Arbeiderlag. Åkrene gamle skole ligger i 
kulturminnevernplanen som nå er ute på høring. I første omgang går dette til å 
stoppe ytterligere forfall. Nytt tak må legges. Åkrene arbeiderlag har midler fra 
tidligere tomtesalg som de ønsker å benytte til rehabilitering av skolen. Skolen skal 
brukes som forsamlingslokale for alle.      

- 3.000.000,- Til Uteområder Østersund Ungdomsskole. Østersund ungdomsskole er 
nylig bygget ut men uteområdene til elevene har ikke fått den oppmerksomhet det 
burde ha fått. I realitet er det ingenting lagt til rette for aktivitet elever kan gjøre i 
pauser og friminutt. 
Etter en konkurranse blant elevene om utforming av uteområdet gikk planen til en 
arkitekt som tegnet det inn. Prissatt kom vi på langt over 20 millioner. Dette er alt for 
mye til at vi kan gå for slike planer. Derfor satte vi av 3 mill i tillegg slik at de i hvert 
fall kan begynne på noen av fasilitetene til uteområdene. 

 
Med Posisjonens budsjettforslag fordeler vi ut til viktige og riktige formål. Både med 
kortsiktig og langsiktig effekt. Eldreomsorg, Idrett, Kultur og skole. 
Gruppa overlater med dette vårt bo i litt bedre stand til den nye kommunen, og noen færre 
saker å ta tak i fra 2020. 
 
For Arbeiderpartiets Kommunestyregruppe i Fet. 
Yngve Lofthus Teigen 
Gruppeleder 
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Vedlegg 2  
 
Årsberetning fra kommunestyregruppa Skedsmo 
 
 
I 2018 har gruppestyret bestått av Jørgen Vik (leder), Nina Hoelsæter (nestleder) og 
Monica Nymoen (sekretær). 

 
Skedsmo Arbeiderpartis kommunestyregruppe består av 18 representanter. I løpet av 2018 
flyttet Dana Barzingi ut av kommunen og måtte derfor erstattes som fast kommunestyre-
medlem. Nytt fast medlem ble Martine Rud. Øyvind Skaarer har vært sykmeldt siste halvår. 
Line MH Dammyr har vært fast vara for Øyvind Skaarer. Kristin Jesnes flyttet ut av 
kommunen og hun ble erstattet som fast medlem i  
 
Ved utgangen av 2018 er Kommunestyregruppas faste medlemmer: Ole Jacob Flæten 
(Ordfører), Nina Fjeldheim Hoelsæter, Jørgen Vik, Runhild Aae Klausen, Bente Skulstad, 
Kjell Arne Hagen, Ali Akhtar, Per Nygren, Ulf Bakke, Vilde Ørnung, Bjørnar Sølvik-Jensen, 
Monica Nymoen, Karin Johannessen, Anne-Marie Lervik, Kaveh Abdali, Øyvind Skaarer, 
Snorre Grimsby, Marine Rud. 
 
Våre faste medlemmer i formannskapet: 

 
• Ole Jacob Flæten 
• Nina Fjeldheim Hoelsæter 
• Jørgen Vik 
• Bente Skulstad 
 

Våre faste medlemmer i hovedutvalgene: 
 
• Hovedutvalg for helse- og sosiale tjenester; Kjell Arne Hagen (leder), Vilde Ørnung og 
Nina Maksimovic (Kristin Jesnes flyttet ut av kommunen i juni og ble derfor erstattet av 
Nina Maksimovic). 
• Hovedutvalg for kultur, miljø og landbruk; Anne Marie Lervik (leder), Per Nygren, Karin 
Johannessen og Ali Akhtar. 
• Hovedutvalg for teknisk sektor; Ulf Bakke (leder), Monica Nymoen og Martine Rud. 
• Hovedutvalg for utdanning; Runhild Aae Klausen (leder), Bjørnar Sølvik-Jensen og 
Kjell Rud. 
 

Kommunestyregruppen har hatt et viktig og travelt år. Det er gode diskusjoner og masse 
politisk engasjement i gruppen. Det har vært avholdt gruppemøter hver måned i forkant av 
møtene i henholdsvis hovedutvalgene/formannskapet og kommunestyret. Frammøte på 
gruppemøtene har vært bra. Gruppeleder har ledet gruppemøtene og alle medlemmene har 
mye å bidra med. 

 
Kommunestyregruppen har i samarbeid med styret arrangert et medlemsmøte i løpet av 
2018. 14. november ble det invitert til medlemsmøte om Skedsmo kommunes budsjett for 
2018.  
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Det har vært gjennomført 13 fellesnemndmøter for Sørum, Fet og Skedsmo. 
Arbeiderpartiets representanter fra Skedsmo kommunestyre er Bente Skulstad, Jørgen Vik 
og Ole Jacob Flæten. Ole Jacob Flæten leder Fellesnemda og dennes møter. Saker til 
fellesnemda behandles i de månedlige gruppemøtene samt i felles gruppemøte for Aps 
delegater fra Sørum, Fet og Skedsmo kommunestyrer.  
 
I november avholdt vi budsjettseminar for kommunestyregruppa samt lokallagslederne fra 
Skedsmokorset, Strømmen, Skjetten og Lillestrøm. Diskusjonene var gode og konstruktive. 
De aller fleste prioriteringene vi kom fram til fikk gjennomslag i forhandlingene med 
samarbeidspartiene og fikk således flertall ved behandlingen i kommunestyret. 
 
Samarbeidet med de fire andre partiene i den politiske plattform har vært godt og 
konstruktivt. Vi har fortløpende evaluert samarbeidet, og alle partiene uttrykker tilfredshet 
rundt samarbeidet og evnen til å levere god, felles politikk. Budsjettforhandlingene var 
tilsvarende fruktbare og de fem samarbeidspartiene la fram et omforent budsjettforslag for 
2019 – Skedsmo kommunes aller siste budsjett. 
 
Et svært aktivt år er snart over. Det er gruppestyrets vurdering at vi nå – et år før Skedsmo 
kommune slås sammen med Fet og Sørum – i stor grad har innfridd våre valgløfter og 
overleverer Skedsmo kommune som en veldrevet og solid kommune med god kvalitet på 
de kommunale tjenestene.  
 
Gruppestyret vil takke alle – både nyvalgte og avgåtte medlemmer – for innsatsen i 2018. 
Vi vil også takke styret i Lillestrøm AP for godt samarbeid. 

 
Lillestrøm, 31. desember 2018 
 
Jørgen Vik    Nina Fjeldheim Hoelsæter    Monica 
Nymoen 
 
Gruppeleder   Nestleder      Sekretær 
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Vedlegg 3 
Årsberetning fra kommunestyregruppa i Sørum 
 
Kommunestyret 
Mona Granbakken Mangen, gruppeleder til mars 2018, medlem av formannskapet, 
repskapsmedlem i MIRA 
Morten Bekkeng, nestleder i gruppa, fungerende leder i mars 2018, medlem av 
formannskapet, repskapsmedlem i NRBR, medlem av Fellesnemnda for nye Lillestrøm 
kommune  
Heidi Westbye Nyhus, gruppeleder fra mars 2018, medlem av formannskapet, medlem av 
Fellesnemnda for nye Lillestrøm kommune,  
Sten Magne Berglund, medlem av formannskapet 
Mona Øyen, medlem i miljø- og samfunnsutviklingsutvalget, repskapsmedlem i NRV  
Tom Berntsen, medlem av miljø- og samfunnsutviklingsutvalget 
Runa Kristine K. Fiske, medlem av kultur, helse og omsorgsutvalget 
Hallgeir Elstad, medlem av kultur, helse og omsorgsutvalget, til 26. september 2018 
Lars Tallhaug, medlem av miljø- og samfunnsutviklingsutvalget 
Laila Durrani, medlem av utdanningsutvalget 
Tore Kampen, leder av kontrollutvalget.  
Sylvi Tallhaug, fra 26. september 2018 
 
Vara til kommunestyret: 1. Bente Bjørnstad Ryen, 2. Berit Berntsen Rudi, 3. Nina 
Væråmoen, 4. Morten Bakken, 5. Ole Anders Stenby, 6. Anne Grethe Tømte, 7. Oda 
Granbakken Mangen, 8. Petter Winding-Sørensen, 9. André Nerheim 
 
Medlemmer i utvalg som ikke sitter i kommunestyret 
Kultur, helse og omsorgsutvalget  
Bente Bjørnstad Ryen, fra 26. september 2018  
Utdanningsutvalget  
Petter Winding-Sørensen 
 
Gruppemøter 
Alle på lista innkalles til gruppemøtene som avholdes mandager i ukene med utvalgsmøter.  
Kommunestyregruppa og 4 vara inviteres til gruppemøte i uker med kommunestyremøtet. 
Representanter fra MDG og SV deltar på begge møtene. Ved behov holder særmøter for 
Ap. 
 
Behandling av saker i 2018 
Det er avholdt 12 kommunestyremøter hvor det er behandlet 218 saker. Formannskapet 
har hatt 16 møter og behandlet 164 saker. Øvrige utvalg har behandlet til sammen ca 300 
saker. 
Mange av sakene som har vært oppe til behandling i 2018 har omhandlet 
sammenslåingsprosessen og grensejustering. 
 
I 2018 har gruppen byttet leder etter at Mona Granbakken Mangen ønsket å trekke seg fra 
vervet som gruppeleder. I felles møte med styret 19. mars 2018, ble Heidi Westbye Nyhus 
valgt til ny gruppeleder. 
 
Blaker 04. januar 2019, Heidi Westbye Nyhus, gruppeleder 
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Vedlegg 4 

 
Årsberetning Lillestrøm AUF 
 
Kommentar fra styret 

 
I Februar 2018 ble Fet, Skedsmo og Sørum AUF slått sammen til Lillestrøm AUF. Styret har 
gjennom dette året jobbet med å bygge opp aktivitet i det nye lokallaget og hatt mange 
spennende arrangementer for medlemmene. I 2019 ønsker vi at styret skal jobbe enda mer 
med å få flere aktive medlemmer fra Fet og Sørum, i tillegg til å generelt ha mer aktivitet. 

 
Medlemsmøter 

- Årsmøte - Skedsmo, Fet og Sørum 2018 Oppmøte: 16 

- Temakveld med press - Gullbarbie Oppmøte 15 

- Taco-torsdag - Statsbudsjettet med Munir Oppmøte 15 

- Juleavslutning Oppmøte 13 

Sommerleir 2018 
- Lillestrøm AUF hadde 12 deltakere på sommerleiren på Utøya i år.  

Styret 2018: Styret hadde 8 møter i 2018. 
 

Styret har bestått av: 
Emil Johan Stenhaug Leder 
Frida L. Pannberg Nestleder 
Mariam Naeem Økonomiansvarlig/Sekretær 
Ida Hunstad Birkemo Sosiale medier/PR-ansvarlig 
Ida Mikalsen Styremedlem 
Emilie Randine Winding-Sørensen Styremedlem 
Marine Holmeide Asplund Styremedlem 
 
Medlemstall 
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Vedlegg 5  
 

Årsberetning Dalen Arbeiderlag 
 
Innledning 
Dalen Arbeiderlag er en partiavdeling av Arbeiderpartiet tilhørende Lillestrøm Arbeiderparti. 
Dalen Arbeiderlag dekker området Gan og Enebakkneset i dagens Fet kommune. 
Arbeiderlaget har hatt ulike aktiviteter gjennom 2018. Dalen Arbeiderlag hadde 34 
medlemmer i 2018.  
 
Styret 
Styret har i 2018 bestått av følgende personer:  
 Jarle Jarleson Vaage (leder) 
 Unni Greni (nestleder/kvinnekontakt) 

Thomas Skullerud (sekretær) 
 Aage Kato Holt (kasserer) 
 Kari Amundsen (styremedlem) 
 Agathe Lindahl (varamedlem) 
 
Jarle Jarleson Vaage flyttet fra kommunen i august, og Thomas Skullerud ble av 
medlemsmøtet valgt som ny leder fra og med oktober. Sigmund Valberg ble valgt til ny 
sekretær.  
 
Det har vært avholdt 6 styremøter i 2018. Viktige saker som har vært til behandling har 
vært:  

1. Sammenslåing av Sørum, Fet og Skedsmo Arbeiderparti til Lillestrøm Arbeiderparti.  
2. Ny barnehage i Gan, ved Dalen skole 
3. Ny FV169 fra Fjellsrud til Stensrud i Gan. 
4. Ny Glommakryssing i Fetsund.  
5. Gang og sykkelveier i Gan og Enebakkneset. 
6. Innsigelser mot etablering av flyplass på Krogstad i Sørum kommune.  
7. Ulovlig fylling av masser i Nordliveien. 

 
Program- og nominasjonsprosess i Lillestrøm Arbeiderparti 
Dalen Arbeiderlag har bidratt med innspill til programprosessen i Lillestrøm Arbeiderparti. 
Thomas Skullerud har representert Dalen Arbeiderlag i programkomiteen.  
 
Fra Dalen Arbeiderparti ble følgende personer nominert på lista til kommunevalget i 2019 
(plass på lista i parrantes):  
 Tone Prestegaard Eriksen (14) 
 Liv Andreassen (28) 
 Thomas Skullerud (31) 
 Sigmund Valberg (49) 
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Vedlegg 6 
 
Årsberetning Fetsund Arbeiderlag  
 
I 2018 ble Fet Arbeiderparti avsluttet, og vi alle ble en del av Lillestrøm Arbeiderparti.  

I Fet har vi tidligere hatt flere lag, de siste årene kun to. I forbindelse med sammenslåingen 

ble det besluttet å opprette Fetsund Arbeiderlag i tillegg til de eksisterende: Dalen 

Arbeiderlag og Åkrene Arbeiderlag.  

 

Fetsund Arbeiderlag har 89 aktive medlemmer.  

 

Møter 

15. mai 2018 ble det avholdt et årsmøte/stiftelsesmøte. Der ble laget opprettet og 

vedtektene ble vedtatt. Vi var dessverre for å få deltagende til å vedta et styre. Det ble 

derfor opprettet et interimsstyre og en valgkomite.  

10. oktober 2018 ble det avholdt et ekstraordinært årsmøte. På møtet ble et styre for 

Fetsund Arbeiderlag valgt med følgende medlemmer og verv:  

 

Leder: Marit Bjørkelid. 2 år. 

Nestleder: Inge Ulekleiv. 1 år. 

Sekretær: Stine Rødseth Kleven. 2 år. 

Kasserer: Grethe Jorunn Holterhuset. 1 år. 

Styremedlem: Bjørn Schau. 1 år. 

Styremedlem: Harald Libak. 1 år. 

Styremedlem: Mai Liss Elvethun. 1 år. 

1. vara: Linda Blankson. 1 år. 

2. vara: Arve Johansen. 1 år. 

Revisorer: Aase Korsnes og Solfrid Stensbye. 

 

Møtet videre ble brukt til å diskutere valglista for Lillestrøm Arbeiderparti og å reflektere 

over saker som Fetsund Arbeiderlag sine medlemmer mente var viktig å fremme til 

programkomiteen.  

 

Oppsummering  

Styret i Fetsund Arbeiderlag gleder seg til å ta fatt i det nye året. Laget fikk en litt treg start 

da styret ikke ble vedtatt før i oktober, og den siste halvdelen av 2018 var preget av mange 

aktiviteter i Lillestrøm Arbeiderparti med valglista og programmet.  

2019 kommer til å bli et svært spennende år med kommunevalg og valgkamp. Det vil også 

bli det første hele året for Fetsund Arbeiderlag. Vi gleder oss til å samle medlemmene i 

laget til gode debatter og samtaler, samt å løfte gode og viktige saker inn mot Lillestrøm 

Arbeiderparti.  
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Vedlegg 7  

Årsberetning Lillestrøm Arbeiderlag  

Leder Magnus Mühlbradt, Nestleder Hege Mosserud, Kasserer Iselin Rud-Goksøyr, 
Sekretær Birgitte Kalvik, Styremedlemmer: Mohammed Malik, Trond Sund, Åsmund 
Hermansen. Åsmund Hermansen.  Varamedlemmer: Jørgen Vik, Runhild Aae Klausen,   
Ulf Bakke, Kirsti Nossum. 
Det har i 2018 vært avholdt årsmøte, fire ordinære styremøter (10.01, 21.06, 22.10, 12.11), og 1. 
mai frokost, samt valgkampaktiviteter. 

1. mai-frokosten i 2018 ble arrangert på Scene5 på Lillestrøm Kultursenter. Jørgen Vik 
(Lillestrøm Arbeiderparti) og Emil Johan Stenhaug (AUF) var våre appellanter. 
Arrangementet var en stor suksess, med mellom 80 og 90 personer til stede. 
Arrangementet ble avholdt på Kultursenteret, siden Folkets Hus fortsatt var i en 
oppbyggingsfase. Styret vare enige om at 1. mai frokosten skal arrangeres på Folkets 
Hus i Lillestrøm i 2019. 

Som andelseier i Folkets Hus har Lillestrøm Arbeiderlag fulgt opp arbeidet som pågår 
med utviklingen videre for Folkets Hus. Folkets Hus ble i 2018 gjort tilgjengelig for utleie. 
Siden årsmøtet i Folkets Hus i 2018 har laget hatt to medlemmer i styret. Disse er 
Magnus Mühlbradt (vara) og Mohammed Malik (fast medlem). På Folkets Hus sitt 
årsmøte stiller Lillestrøm Arbeiderlag med fire representanter. Kontakten til styret i 
Folkets Hus går via Fellesforbundet på Nedre Romerike. 

På årsmøtet, 31. januar 2018, ble det vedtatt å oversende to forslag til behandling i 
Lillestrøm Arbeiderparti. Disse forslagene ble senere behandlet av programkomiteen i 
Lillestrøm Arbeiderparti. Forslagene omhandlet bruk av Lillestrøm kommune sin rolle 
som byggherre til å sikre et seriøst arbeidsliv i nye Lillestrøm kommune, og at det skal 
utredes en ny turvei som binder de tre nåværende kommunene sammen.  

I saken om kommunesammenslåing ble det vedtatt at kommunene Skedsmo, Sørum 
og Fet skal slåes sammen og bli en ny kommune fra og med 1.1.2020, den nye 
kommunen vil ta navnet Lillestrøm Kommune. Som en konsekvens av dette endret 
Skedsmo Arbeiderparti navn til Lillestrøm Arbeiderparti. Sørum og Fet Arbeiderparti ble 
nedlagt som kommunepartier og slått sammen med Lillestrøm Arbeiderparti. I forkant av 
styremøter i nye Lillestrøm Arbeiderparti, har Lillestrøm Arbeiderlag blitt invitert til 
formøter, sammen med ledere av andre lokallag. Leder og nestleder har vekselvis deltatt 
på fire slike møter.  

Det var planlagt tre temamøter på årsmøtet. Disse ble ikke gjennomført i 2018, da det 
kolliderte med andre aktiviteter, og Lillestrøm Arbeiderparti arrangerte flere temamøter i 
de forskjellige kommunene. Arbeiderlaget planla å arrangere et medlemsmøte om 
byutvikling innen utgangen av 2018, men møtet ble instedet utsatt og holdt 8. januar 
2019.  

2018 har også vært begynnelsen på «den lange valgkampen» for kommunestyrevalget i 
2019. Vi har blant annet gjennomført stand i Lillestrøm den 9. juni, hvor også Anniken 
Huitfeldt var med på å snakke med folk og spørre om innspill til valgprogrammet til 
Lillestrøm Arbeiderparti.  

Lillestrøm Arbeiderlag har fortsatt en solid økonomi og har vært det største partilaget i 
Skedsmo kommune gjennom 2018. I januar 2019 har Lillestrøm Arbeiderlag 125 
betalende medlemmer.  
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Vedlegg 8 
 
Årsberetning Skedsmokorset og Leirsund Arbeiderpartilag 

 

Årsmøtet 2018 gjorde følgende valg: Leder: Anne-Britt Weum, Kasserer:Sverre Myrli, 

Sekretær: Kjell O. Rud, Styremedlem:Eva M. Klaussen og Rune Moen. 

Varamedlemmer: Anne-Marie Lervik, John Olav Fjeld og Iren Bekkevold Berg 

Revisor: Perica Maksimovic, Valgkomité: Styret oppnevner representanter til 

valgkomitéen. 

 

Representanter til eksterne organer: 

Styret har fullmakt til å oppnevne representanter 

 

Året 2018 har vært hektisk. Vi har avholdt 9 styre- og medlemsmøter i perioden og ett 

politisk møte i styret. Nyttig å kunne sette av tid til ren politikk. Vi mener det er viktig å 

appellere til våre medlemmer lokalt for å oppnå best mulig grunnlag for god politikk for 

våre medlemmer på Skedsmokorset og Leirsund.  

 

Lagleder har vært styrerepresentant, faglig politisk, i Lillestrøm Arbeiderparti fra januar 

til april. Laget har mottatt henvendelse fra naboer vedrørende bekymringer i forhold til 

utbygging av industri. Lagleder har deltatt i møte mellom utbygger og naboer og 

resultatet fra dette og senere møter er positivt.  

 

Lagleder er valgt inn i Skedsmo Samfunnshus som vararepresentant og en 

styrerepresentant er valgt inn som styrerepresentant i Skedsmokorset Kulturforum.  Det 

er viktig at laget er med i lokale styrer. 

 

Lillestrøm Arbeiderparti har etablert kontaktpunkt med de lokale partilagene, nyttig 

informasjon utveksles.  

 

I forbindelse med Arbeiderpartiets vårkampanje har laget hatt stand med roseutdeling 

på Skedsmo Senter. Laget har deltatt aktivt i forbindelse med innspill til 

programkomiteen og nominasjonskomiteen, kommunevalget 2019. Vi har også deltatt 

aktivt i medlemsmøtene som ble arrangert fra august til oktober 2018. Vi har utpekt 

valgkampleder i laget og styret er valgkamputvalg, store utfordringer i 2019. Her er det 

bare å brette opp ermene.  

 

Vi har utarbeidet og sendt inn innspill til Skedsmo kommunes Kommuneplan 2019-2030 

vedrørende spesielt trafikkproblematikken. - Arbeidet med saker i et parti og partilag er 

ikke gjort i en håndvending. Ofte er det store saker som krever tid. Her på 

Skedsmokorset har vi to gledelige meldinger å gi: 

- Huseby: Låveprosjektet er vedtatt og vi håper på byggestart i 2020. 
- Ny stadion på Skedsmokorset: Mulighetsstudie – arealer til idrettsformål på 

Skedsmokorset, vedtatt inn i kommuneplanen 2019 – 2030. 

 

  



27 

 

 

Lillestrøm Arbeiderparti - Årsberetning 2018 

 

Vedlegg 9  
 
Årsberetning Skjetten Arbeiderlag 

 
Styret har bestått av  
Leder:    Turid Sørum    
Nestleder:   Kaveh Abdali  
Kaveh Abdali overtok som leder av Skjetten Arbeiderlag fra 1. august og Turid Sørum 
ble nestleder. 
Sekretær:   Karin Johannesen 
Kasserer:   Kari Pettersen 
Styremedlem:   Magne Berg  
Varamedlemmer:  Håvard Enberg, Finn Lynås, Ruth Anjum Nilssen 
 
Revisorer:   Kjell Arne Hagen og Ole Ragnar Tandberg 
Rodemannskap:   Karin Johannessen, Per Martinsen, Kari Pettersen, Turid Sørum 
 
Innstillingsråd for æresmedlemskap: Turid Sørum 
Arrangementskomite: Finn Lynås 
Styret i Skedsmo Arbeiderparti: Kaveh Abdali 
Valgkomite: Karin Johannessen, Turid Sørum og Kaveh Abdali 
 
Skjetten Arbeiderlag har 79 medlemmer. 
Det har vært avholdt 2 styremøter i 2018. 
Det har vært et greit år i Skjetten Arbeiderlag i 2018. 

  



28 

 

 

Lillestrøm Arbeiderparti - Årsberetning 2018 

 

Vedlegg 10  
Årsberetning Sørum Arbeiderlag 
 

1. Tillitsverv i perioden: 

Det første årsmøtet i Sørum Arbeiderlag ble avhold 12. april 2018, etter at Sørum 
Arbeiderparti ble lagt ned og ble til Lillestrøm Arbeiderparti. Sørum Arbeiderlag er en del av 
Lillestrøm Arbeiderparti. 
 
Styrets medlemmer 
Leder Heidi Westbye Nyhus (til 14.11)/ Sten Magne Berglund (fra 

14.11) 
Nestleder    Sten Magne Berglund (til 14/11)/ Anne Birgit Kalvik (fra 14.11) 
Kasserer    Morten Bekkeng 
Sekretær    Anne Grethe Tømte (til 14.11)/Anne Merethe Huse (fra 14.11) 
Kvinnekontakt   Berit Berntsen Rudi 
Tiltrer Styret: 
Gruppeleder    Mona Granbakken Mangen/Heidi Westbye Nyhus 
Medlem gruppa   Lars Tallhaug 
AUF     Runa Fiske 
 
1 mai komite   Heidi Westby Nyhus og  Berit Berntsen Rudi 
 
Delegater til Årsmøtet i Akershus Arbeiderparti 
Delegat     Geir Kalheim  
Delegat     Heidi Westbye Nyhus  
Delegat     Mona Granbakken Mangen 
Delegat     Morten Bekkeng  
Delegat     Sten Magne Berglund  
Delegat AUF    Runa Fiske  
1. vara     Laila Durrani  
2. vara     Tom Berntsen  
3. vara     Frithjof Laupsa  
4. vara AUF     Oda Granbakken Mangen  
 
Revisorer 
Revisor     Hans Marius Jonsen  
Revisor     Berit Arntzen  
Vara revisor     Morten Bekkeng  
 
Valgkomite 
Leder      Frithjof Laupsa  
Medlem     Laila Durrani  
Medlem AUF     Runa Fiske  
 
Blaker Samfunnshus    Heidi W Nyhus  
AL Sørumsand Festivitetslokaler  Nina Væråmoen  
Frogner Grendehus    Morten Bekkeng 
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Styremøter 
Siden opprettelsen av Sørum Arbeiderlag har det blitt avholdt fem styremøter. Det har blitt 
behandlet ulike saker som: 

- Konstituering 

- Modellkommuneprosjektet hvor gruppeleder deltar 

- Informasjon om fellesnemndas arbeid 

- Nominasjons- og programarbeidet 

- Grensejustering Rånåsfoss – konsekvenser for medlemmer på Rånåsfoss. 

- Medlemsmøter 

- Ekstraordinært årsmøte 14/11 

 
Medlemsmøter 
Det har blitt avholdt flere medlemsmøter i regi av Lillestrøm Arbeiderparti, som mange av 
våre medlemmer har deltatt på. I Sørum Arbeiderlag har det blitt avholdt to medlemsmøter. 
Temaene på disse har vært program og nominasjonsprosessen i Lillestrøm Arbeiderparti, 
Budsjett for Sørum kommune 2019 og saker rundt kommunesammenslåing.  
 
1. mai 2018  
1. mai ble markert med frokost for medlemmene på Meierigaarden Kro i Lørenfallet, 
sammen med fagbevegelsen og SV, enn tidligere år. Hovedinnleder var 
stortingsrepresentant Sverre Myrli. 
 
Deltagelse på kurs og konferanse  
Heidi Westby Nyhus har deltatt på Modellkommuneprosjektet til Arbeiderpartiet. 
 
Medlemmer 
Sørum Arbeiderlag hadde 129 betalende medlemmer pr 31.12.2018 
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Vedlegg 11  
Årsberetning Strømmen Arbeiderforening 
 

 

Årsmøte ble avholdt 31.01.2018 
 
Valg: 
Følgende ble valgt til styret:  

Leder:   Julie Størksen Hagesæter 
Nestleder:   Baldeep Singh 
Kasserer:   Kjersti W. Sørensen  
Styremedlem:  Gro Beate Ekseth 
Styremedlem:  Trude Rusten Stenhaug 
Varamedlem:  Per Nygren 

 
I løpet av året har det vært avholdt 5 styremøter.  
    
Første mai 
Tradisjonen tro ble det arrangert frokost i Folkets Hus. Hovedtaler Torbjørn Berntsen måtte 
dessverre melde avbud i siste minutt grunnet sykdom, leder for Skedsmo AUF – Emil 
Johan Stenhaug steppet inn på kort varsel. Pål Gløtta bidro med musikk. Ca. 60 gjester 
deltok.   
 
 
Folkets Hus 
Frem til årsmøte i Folkets Hus 24. april 2018 var Per Nygren og Knut Sørheim fra 
Strømmen Arbeiderforening valgte representanter til styret i Folkets Hus. Etter årsmøtet var 
Julie Størksen Hagesæter og Per Nygren valgte representanter til styret.  
Våre representanter har deltatt på totalt 7 styremøter i Folkets Hus i tillegg til årsmøtet. Det 
var også fem representanter fra Strømmen Arbeiderforening som deltok på 
representantskapsmøtet i Folkets Hus.  
 
 
Etablering av Lillestrøm Arbeiderparti 
I forbindelse med at Skedsmo, Fet og Sørum fra 01.01.2020 blir sammenslått til Lillestrøm 
kommune ble de tre kommunepartiene slått sammen til Lillestrøm Arbeiderparti 12. april 
2018. I forbindelse med sammenslåingen og for å kunne ivareta aller deler av den nye 
storkommunen er det månedlige møter med Lillestrøm Arbeiderpartis arbeidsutvalg og 
lokallagslederne. I 2018 har leder eller nestleder deltatt på 5 slike møter. 
 
 
Strømmen 9. januar 2019 
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Vedlegg 12 
 
Årsberetning Åkrene Arbeiderlag 
 
Årsmøtet 2018 valgte følgende i styre: 
Leder Inger Helene Foss Johansen, nestleder Kenneth Wangen, kasserer Arvid Susegg, 
sekretær Halvor Gaustadnes, styremedlemmer Åge Albertsen og Anita Saugerud, 
varamedlemmer John Harry Skoglund, Espen Hoftvedt, revisorer Gunnar Johansen, Knut 
Svensen, vararevisor Hanne Musum og studieleder Halvor Gaustadnes.  Representanter i 
interimstyret Åkrene gamle skole har vært Anita Saugerud, Hege Thorvaldsen og Inger 
Helene Foss Johansen.  Hege er med som representant fra Åkrene Vel.  
 
Det har vært avholdt fem styremøter.  Det ble ikke medlemsmøte med påfølgende tur for 
medlemmene i 2018.  
 
Dette er de viktigste sakene vi har «jobbet med» i 2018: 
Glommakryssing, Åkrene gamle skole – Einerhaugen, kommunesammenslåing, markering 
av 1.mai, nominasjon til kommunevalget 2019 og åpent møte 28.november 2018. 
 
Glommakryssing: Åkrene arbeiderlag går for alternativ E2, tunnel. Det samme alternativet 
som Fet arbeiderparti og Fet kommune går for. Kommunen har nå fått svar fra statens 
veivesen som går for A2, ny bru ved siden av nåværende. Det vil være ødeleggende for 
nærmiljøet. Brua kommer nær rådhuset, nær bygdas eneste ungdomsskole, nær 
Hovinhøgda barneskole og selvfølgelig nære de som bor i området. Statens veivesen 
utreder nå ny trase fra Østfold mot Gardermoen. Den kan gå på Enebakksida eller via 
Bjørkelangen eller via Enebakkneset.  Statens veivesen tenker kortsiktig. Hva da når veien 
«treffer « Lillestrøm – bom stopp? Vi prøver å få med Skedsmo kommune til å gå for 
langsiktig planlegging, at de vil være med å påvirke Statens veivesen til å gå for tunnel. Det 
kan ha mye å si for oss i Åkrene i framtida. Hvis de går for tunnel så kan den bygges videre 
og trafikken kan komme opp igjen i et lite bebygd område nær E6. Da slipper vil all trafikken 
gjennom Åkrene. Det er lov å håpe. 
 
Åkrene gamle skole: I rådmannens forslag for budsjett 2019-2022 har Åkrene gamle skole 
(bygdas eldste skole) blitt foreslått restaurert i 2020. Rådmannen har foreslått å bruke kr 
5.875.000 for å sette i stand skolen. I rådmannens budsjettforslag innenfor kultur er det 
Åkrene gamle skole som er prioritert. Det er ikke satt av midler i 2021 og 2022 til store 
kulturprosjekter. Det tenker vi styrker vår sak/skole. Fet kommune går for den. Det er et 
viktig signal inn mot den nye storkommunen. Denne saken er viktig for Fet.  Skolen er 
prioritert i Fet kommunes kulturminneplan, som nå er ferdig. Utvalget for kultur og fritid 
jobber for å få rehabilitert skolen.  Den 28.11.18 henvendte vi oss til gruppelederen i Fet 
AP, og bad om Fet AP skulle foreslå å sette av midler i budsjettet for 2019 til å reparere 
taket. Den 10.12.18 vedtok kommunestyret i budsjettmøtet at 1000 000 kr skulle settes av 
til Åkrene gamle skole . Ting tar tid, men det positive er at Fet kommune har sett verdien 
av å ta vare på skolen vår. Den kan bli et fint møtested for alle i kommunen og vi kan få til 
aktiviteter for unge og eldre i Åkrene, i nærmiljøet vårt.    Du finner rådmannens 
budsjett på Fet kommunes hjemmesider! 
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Kommunesammenslåing: Vi er slått sammen fra 2020. Det vil si vi har et kommunestyre 
gjeldende fra september 2019. Vi har drøftet nominasjonslista som kom fra 
nominasjonskomiteen, og landet på at vi gikk for den som den forelå. Vi ønsket oss John 
Harry Skoglund som ordførerkandidat. Han gjør en utmerket jobb som ordfører og er veldig 
godt likt. Men vi ser at vi blir små i forhold til Skedsmo. Vi blir i mindretall når det skal 
stemmes. Åkrene Arbeiderlag og med John Harry i spissen, ønsket minst mulig støy rundt 
dette, politikken er det viktigste. Vi ønsket ikke negativ blest rundt Lillestrøm arbeiderparti. 
Hadde vi hatt sjansen på førsteplassen hadde vi kjempa! Jørgen Vik som står øverst på 
nominasjonslista er en dyktig politiker og en veldig hyggelig kar. Han kommer til å bli en 
god ordfører for Lillestrøm kommune, hvis han blir det. Det må vi sørge for. Vi må 
«framsnakke» de som står på nominasjonslista og være aktive i valgkampen. Vi har mange 
dyktige folk fra Fet på lista. 
 
1.mai 2018: Fet arbeiderparti inviterte til frokost/tidlig lunsj på Rådhuset. Det ble en 
hyggelig start på dagen. Det var en fin markering av dagen, med alt som hører med. Det 
var sang, taler og merkeutdeling. Nytt av året var at vi var invitert til å gå i tog i Lillestrøm 
sammen med blant annet Skedsmo arbeiderparti. Noen av oss deltok i toget, tross 
ruskeværet. 1.mai, arbeidernes dag, er en viktig markering. Vi skal ikke ta arbeidernes 
vilkår i arbeidslivet for gitt. Det er mye som ikke er greit i dagens arbeidsliv.  
 
Aps høstaksjon: 8. og 9. september - Lørdagen deltok vi på stand på Huseby gård på 
Skedsmokorset. Søndagen var det Øyerndagen. Den ble markert på Lensene. 
Øyernkomiteen hadde satt sammen et flott program. John Harry Skoglund fikk Øyernprisen. 
 
22.november 2018 var det et viktig medlemsmøte i Lillestrøm arbeiderparti. Da ble 
programmet som Lillestrøm arbeiderparti går til valg på vedtatt, og nominasjonslista for 
kommunevalget ble vedtatt. Vi har ikke jobbet med programmet i laget. Vi har blitt invitert 
på egne medlemsmøter angående programmet hvor vi har kunnet komme med forslag. 
Den prosessen har vært god. Du finner det på Lillestrøm arbeiderpartis hjemmesider. 
 
Åpent møte 28.november 2018. Åkrene arbeiderlag inviterte til åpent møte. Vi hadde på 
forhånd delt ut flyers i postkassene og hengt opp plakater. Målet var å få flere medlemmer, 
informere om Lillestrøm arbeiderparti og Lillestrøm kommune. Ordføreren vår, John Harry 
Skoglund, lederen av Lillestrøm Arbeiderparti, Jørgen Vik og Pia Korsnes, medlem av 
Lillestrøm arbeiderpartis programkomite, var invitert. Gjestene ble utfordret til å sette 
Åkrene på kartet. Dessverre var det få som møtte opp (sjakk VM var på siste dag og på sist 
mest spennende). Vi var 16 tilstede i møtet. Selv om vi var få var det et godt møte. 
 
 


